
 

 

 

 

 
 

 

PRODUCT NAME  产品名称:     XC-1000JC   
Description 产品类型： Thermoplastic Solvent Based Adhesive 热塑型溶剂型胶粘剂 

 

 
A thermoplastic solvent based adhesive that combine high performance with high solid content. Excellent 

toughness and permanent flexibility after cured. 热塑型高性能高固含溶剂胶。固化后具有极好的韧性和极好的

弹性。 
 

MAIN APPLICATIONS 主要应用 

 
This adhesive has fast drying and strong bonding, being indicated for applications with this requirement, 
thinking in faster production. In spite of being a solvent based adhesive, this adhesive has low smell. The best 

advantage of this formulation is the greater yield, because has very high solid content. 这是一款快干型，高强

度的胶水，推荐它用于有要求干燥速度较快的产品上。这是一款具有很小气味的溶剂型胶水，最大的优点是含有

很高的固含量。 

 
Adhesive especially designed for bonding foam, foam with foam, wood, PE foam and difficult substrate with 
low surface energy. Ideal for PU foam repairs applications .This formula is recommended for sofa application 

and softly chair. 这个胶水适用于粘接海绵，海绵和海绵之间的粘接，木头，PE 泡沫以及具有低表面能的不同材

料。尤其适用于 PU 海绵修补应用以及沙发和沙发椅的应用。 

 

Solubility 可溶性 

Non-polar solvents, such as toluene, hexane, etc 无极性的溶剂，例如甲苯，正己烷等等。 
 

PRODUCT SPECIFICATIONS 产品指标 

Property Specifications 

Color 颜色 Light yellow 浅黄色 

Viscosity Brookfield, cp @ 25 °C, RV-2 粘度 200-400 

Solid content, % 固含量 38-43 

Density, g/cc 比重 0.78-0.83 
* Typical value 典型值 

APPLICATION INSTRUCTION 使用说明 

The surface to be glue must be clean, free from dust, grease and moisture. It can be applied by brush; spatula, 
roll or pressure system. After the application must wait 2 minutes before bonding. Keep the union under 

pressure.首先清洁涂胶表面，除去干燥和油脂性物质或者灰尘。可以用刷子，抹刀以及滚转或压力系统来上

胶。粘接前至少要等 2 分钟。并用力压紧。 

 

                                                                                  STORAGE CONDITIONS  储存条件 
 

This product contains volatile solvent. It is flammable. Keep in a well-ventilated place between 5 – 35 ° C. 

Keep away from sources of ignition. In this conditions the shelf life time is up to 8 months.这个产品含有挥发性

溶剂，是易燃物。存放在 5 – 35 ° C 通风良好，远离火源的环境下保存时间是 8 个月。 
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